



## Styremøte Stjørdal Golfklubb

Møte nr: #1-24

Dato / Tid: 29.04.2024 / 19.00-21.00

Sted: Stjørdal Golfklubb – Pro-shop.

**Innkalt:** Espen Sjøreng, Albert Strand, Andrea Hjellegjerdet, Vibeke Gjønnnes, Arve Bremset, Bjørn Steinar Tronstad, Jørgen Sollihaug.

**Ikke til stede:** Andrea, Albert.

### Saksliste

1. Utnevnelse av referent. (Espen).
2. Status Aksjoner fra forrige møte – se tabell neste side (Espen)
3. Generell driftsstatus (Reidar).
  - a. Hull 19 – videreformidler avtalen fra i fjor.
  - b. Marshall-tjeneste – i vertfall 10 stk som står på lista over frivillige marshalls. Prøver rekruttere flere.
    - i. Lista leveres til Jørgen og Reidar, så får de spørre de dagene det er aktuelt om hvem som har mulighet til å ta igjen.
4. Innmeldte saker.
  - a. Ingen innmeldte saker.
5. Status komiteer (Komiteledere)
  - a. Barn og Golf (Espen)
    - i. Sommergolf – tidspunkt første uka i juli. 01-05.07.
    - ii. Oppfordres til at flere voksenansvarlig melder seg.
  - b. Turnerings- og Sosialkomite (Arve)
    - i. Datoene for turneringene er satt og legger i golf-box og på hjemmeside.
    - ii. **Beslutning:** 1/3 av det innbetalte på turneringer skal gå til Barn og Junior. +longest og closest.
    - iii. Tas en oppgang med driftsselskapet hvordan håndtering av premier blir.
    - iv. Det blir shotgun på midnattsturnering, ellers så blir løpende start preferert.
  - c. Damekomite (Vibeke)
    - i. **Beslutning:** Sponser is-turneringer til barn og golf med minimum 2000kr per turnering.
  - d. Junior (Espen)

- i. **Beslutning:** Kjøp av telt til junior-gruppa. 12.000 besluttet bevilget fra styret.
  - e. Senior (Espen)
    - i. Vil bruke hull 19 fremover etter seniorturneringene. Trenger å løse hvordan man får servert kaffe etter endt turnering.
  - f. Elite (Jørgen)
    - i. Vi må finne en løsning for elite-gruppa, kanskje tilsvarende som i fjor. (Jørgen)
6. AOB (Alle)
- a. Medlemstrening må markedsføres litt mer. Oppfordres til å ta bilder.
  - b. **Beslutning (på messenger i etterkant av møtet):** Styret investerer i bekledning til styret for å øke synligheten. Det bli kjøpt inn en genser og skjorte til hvert av styremedlemmene, med logo og skrif «Styret». Bruker samme leverandør som junior-avdelingen. Estimert kostnad 12.000kr.
7. Neste møtedato (Espen)
- a. 03.06.2024.

Aksjonsoversikt Styret SGK 2024			
Møte	Aksjon	Ansvarlig	Status
2023	Ordne med politiattester for de som har treninger med barn og ungdom, jfr krav i NIF.	Espen	
2023	Få opp oversikt (Tv/plaketter) over klubbmestere og HIO i pro-shop'en.	Espen	
2023	Forbedre hjemmesiden til klubben sammen med driftsselskapet ved Jakob	Arve/(Eirik)	
1	Ordne med tilholdssted til juniorer – styrerom/stabbur evt.	Espen/Morten	
1	Få en oversikt over hvilke arrangement som er planlagt for Hull 19.		
1	Lande på løsning for Elite gruppa, noe tilsvarende som i fjor. Jørgen diskuterer med Paul	Jørgen	
1	Lande på løsning for premie-utdeling i år (med Tom Roar).	Arve	
1	Lag oversikt over voksenansvarlige for sommergolven	Espen	
1	Leverer liste over mulige marshall til driftsselskap	Arve	